
Mondelinge vragen CDA fractie inzake Bomenkap

Reeds meerdere partijen hebben vragen gesteld inzake de bomenkap van 800 zieke bomen in Venlo. 
Het CDA is van mening dat zieke bomen weggekapt dienen te worden, met name om andere bomen 
te beschermen. Zachte heelmeesters maken stinkende wonden; niet kappen kan bij bepaalde 
besmettelijke ziekten het probleem vergroten. 

De Provincie heeft als ambitie om 1 miljoen bomen aan te planten in Limburg. Wij zijn van mening 
dat dit hét moment is om hierop mee te liften en met onmiddellijke ingang aangepast beleid te 
maken. Het nieuwe beleid moet volgens het CDA zijn: één boom kappen, twee terug!!!

Het CDA heeft de volgende mondelinge vragen aan het college.

1. Wat is de mening van het college ten aanzien van ons voorstel inzake nieuw/aangevuld beleid
‘Een boom kappen, twee terug’? 

2. Is het college voornemens om het gesprek met de Provincie aan te gaan om bovenstaand beleid te 
realiseren? (Denk aan praktische zaken, financiën etc.)

3. Wellicht is het een idee om de inwoners van onze gemeente actief te betrekken bij dit 
bomenbeleid. Een meldpunt waarbij inwoners een verzoek kunnen indienen om op plekken naar 
keuze een boom van de gemeente/provincie te krijgen. Zou zoiets mogelijk zijn?

Het CDA is voornemens een motie vreemd aan de orde van de dag in te dienen tijdens de 
besluitvorming om dit nieuwe beleid per direct in gang te laten gaan.
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